
Zápis z 38. zasedání Zastupitelstva MČ Brno _ ořešín' konaného dne
21. 10. 2009 v 19.00 hodin v kanceláři ÚMČ Brno - Ořešín, Ronovská l0

Přítonrni: Mgr. Jan Levíček. p' Táňa Debrecínová, MUDr' Luboš DraŽan, Ing. Jiií Havíř'
p' Stanislav Piják' Ing' Jiří Václavek' p. Zdeněk Vávra

za ÚMc: lng. Marie Denkelová

Jednání svolal a zahájil starosta Mgr' Jan Levíček dle navrženého plogramu Zasedání. kteiý
l doolnén a odsoulrlasen r šemi oři

Pr.ograrrr j edruiní:
1' Kontola úkolů (závěrečný účet, infoÍnace o hájence, schválené odměny zastupitelům)
2, Ka]endárium 2010 návrh akci MČ ořešín
3. obecně závazná \Th]áška o poplatcích
4' odvolánl pÍoti rozhodnutí soudu ve věci ,,chaloupkď. rozpočtové opatření č. 5
5' Rekonstrukce vozovek škody způsobené občanům infonnace Mgr' LevÍček
6' ZÍnní údrŽba
7' str.ategie byd]ení
8' Návrh rozpočtového výh]edu na obdobi r' 20ll-20]9
9' odúčtovánj investic
10' Kontrola \.ýkonu přenesené působlroýi
11' Výdaje sboru'dobrovolných hasičů v letech 2007-2009
12. AuditnaUMC
13' Různé

2.

L

5.

6 .

3.
4 .

Závěrečný účet _ lng' Denkerová předložila zpracor'aný Závěrečný účet, vzh]edem
ktomu, že nesou1 así lozpočet upnvený se skrrtečnýn čeryáním finančníclr
prostiedků, žádá Ing. václavek o opěto\,né posouzení a piípadnou opravu T: 18 l l '
2009
InÍblmace o hájence poda1 Mgr. Levíček _ j sou zpracovány posudky j ak na budolu
ÚMC Ronovská 10, tak na budovu hájenky, probíhají jednání o možnosti koupě
Schválené odněny zastupitelům - odměny zastupitelůn byly schváleny na řádnén'l
zasedání ZMČ dne 3. 12' 2002, ve stejné Úši byly schváleny odměny zastupitelům na
řádném zaseďíní ZMc Ctne 18. 12' 2006' výše odměn se od roku 2002 rreměnila.
Kalendárium 2010 byla projedrrána žádost Bměnského kultu lího centra o n]oŽnosti
Z\'eřejnění kultumích a spofiovních akcí v KalendáIiu města Bma v roce 20i0 UMC
všecbly akce avizuje v předstihu, v současné době' kdy v ořešíně probíhají
rckonstukce vozovek, není vhodné inzerovat týo akce také v Kalendáriu'
ZMČ bele na vědomí návlh obecně závazné vyhlášky o poplatcích bez připornínek.
ZMČ projednalo Ro č. 5' týtající se r,rrlkladů na právní zastoupení ve věci odvolání
proti roáodnutí soudu ve r'ěci ,,Chalotrpkď.
Stalosta infomlova] přítomné o škodách způsobených občanůl při lekonstťukci
vozovek v MC ořešín
Zinní úddba byly osloveny 3 fiImy, zabývající se zjmní údrŽbou' Po posouzeni
cenových nabídek byla vybrána Íirma LUKAS BoHUSLAV zenmí práce.
autodopťava, ktelá bude zimní údržbu provádět po dobu 3 let'
oro: 5 zdtžel: 0 Droti| 2



7. ZMČ vzalo na vědomí návrh aktualizace stategie bydlení města Bťna bez
připomínek'

8' Byl předložen nálTh Iozpočtového výhledu na období 20100 -2019 bez připomínek
9' Tajemnice informovala přítomné o odúčtování investic ve výši 6,111.898,- - jedná se o

převod investic Prod]oužení inžen1hských sítí Drozdí z)et 2005 2006 _ tato
investiční akce jeiako dokončená převedena BVK a' s.

10'Dne 13. 10. proběhla na UMC kontro]a výkonu přenesené působnosti svěřené
olgánům Městské části Bmo ořešín - kontrola se týkala výkonu přenesené
působnosti na úseku územního řízení a stavebního řádu - při kontrole nebyla zjištěna
závažná pochybení.

11. Byl zpracován rozbor čerpiíní finančních plostředků Sboru dobrovolných hasičů za
roky 2007 2009. Rozbor v tabulkové podobě byl předlín panu Pijákovi.

12. Dne 20' l0' 2009 ploběhl na ÚMC audit hospodďení za I' pololetí 2009 ' Zptála
auditora bude zpracovára v listopadu 2009'

13. Rťlzné
- na cestu k ranči byl navezen recykláŽ prc Zpevnění cesty
- Brněnsk]ým korr-runikacím by1 předán seznam škod způsobených při rckonstrukcích

vozovek
- v příštím roceje třeba řešit retaldéry na Lll. Klirrrešova a Drozdí
. p' Pijirk informoval o problémech na ul' Klimešova (rodinný dům Vyčesalových),

kde zůstala nezarovnaná díra a šířka chodníků nesouhlasí s projektem (v projektu je

šířka chodníku i,5 m ve skutečnosti 1,2 m)
- hasička obrubníkje asi 10 cm nad oplechováním, do hasičky bude zatékat _

nutnost kontroly s projektem
- Ing' Havíř požáda1 pana Pijáka o áodnocení Václavských hodů' kteď konstatoval,

že na hodech nebyla žádná účast členů soKolu
. byly vzneseny připomínty k ostré zatáčce z Klimešory na Tihůvku - vysvěllil

starosta
. osvětlení v Rakovcích _ částka z rozpočtu ve výši 12 000,- Kč je rryčerpána, stále

chybí stoŽar a osvětlovací těleso, je třeba dokýt ještě minimalíí částkou 15 000,-
Kč, Ing. Haviř navrhuje ÚMČ půjčku ve výši 8 000'-, zbývajících 7 000,- je nutno
řešitjiným způsobem' Podklady prc rozhodování zastupitelů předá do
11 .  11 .  2009

. na ul. Drozdí je černá skládka v rrákosu na loukách jsou zde teievizory, ledničky'
lampy, cihly, konzervy atd' jedná se o nebezpečný odpad, je nutné projednání
v komisi pro Životního prostiedí

- Datové schrrfuky ÚMČ jsou zprovozněny od 16' 1o' 2009
- Rozpočet 2010 první veŽe bude projednána na příštím zastupitelst\u' je třeba

nejdříve z rozpočtu pokrý režijní náklady a dále priority obce

Zapsala: Ing. I
Skončeno:21,

Zápis ověiili:

Další řádné zasedaní

Ing. Jiií Havíř

v 19,00 hodin
0 hodint .2

MaŤie Denkerová

Zasedríní ZMČ se budou konat na ÚMČ' Ronovská 10. Jednání ZMC jsou veřejná-


